
Protokół z sesji Rady Gminy Kętrzyn z dnia 26 października 2022 roku Strona 1 
 

 
Protokół Nr LII/2022 

z sesji  Rady Gminy Kętrzyn  z  dnia  26 października 2022  roku 
 

Data i godzina spotkania 26.10.2022 r.   godz. 13.00  
 

 Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski 

Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz 

Inspektor ds. obsługi rady Pani Jagoda Pyrka 

Kierownik Referatu Pan Mark Lemieszek 

p.o. dyrektora GOK Pani Marta Szmyd 

Prezes GPK Pan Krzysztof Tetfejer 

Kierownik GOPS Pan Robert Trusewicz 

Radca Prawny Pan Dariusz Bączek  

Nieobecni : - 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz  stwierdziła, że na 15 radnych obecnych 
jest 15 w związku z czym obrady są prawomocne.  
Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, iż sesja jest nagrywana i osoby w niej uczestniczące muszą 
liczyć się z tym, że materiał może zostać upubliczniony.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała proponowany porządek obrad: 
 
1/ Otwarcie posiedzenia           

2/ Stwierdzenie prawomocności obrad 

3/ Wybór sekretarza obrad 

4/ Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami 

5/ Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie 

6/ Podjęcie uchwał 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy Kętrzyn  

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2022 rok 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego 

Gospodarka Odpadami 

- w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu gminy w zakresie  

dofinansowania modernizacji studni na potrzeby zwykłego korzystania z wód na terenie Gminy  

Kętrzyn 

7 / Interpelacje i zapytani radnych 

8/Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

9/ Sprawy różne 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.  

 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 15  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna, Biała Serafina 
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka, Olechnowicz 

Renata 
             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 

 

Ad. pkt 3 Wybór sekretarza obrad 
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Sekretarzem obrad została Pani Mirosława Katiuszyn. 

 

 

Ad pkt 4 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami 

 

Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami.  

 

Radny Pan Tomasz Wyszomirski spytał o zebranie w Tłuszczu oraz poprosił o przekazanie większych 

informacji w tym zakresie.  

 

Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż  było to zgromadzenie wspólników, gdzie jesteśmy mniejszościowym 

udziałowcem.  Dzierżawa dla spółki kończy się w roku 2024, były więc rozmowy o możliwość sprzedaży 

tejże nieruchomości. Wójt wyjaśnił, iż poinformował wspólników, że bez wiedzy Rady  takiej decyzji podjąć 

nie może. W związku z powyższym jest pewien, iż w przeciągu najbliższego czasu wpłynie wniosek o 

wykup tejże nieruchomości.   

 

Ad pkt 5 Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego  

 

Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie Pan Krzysztof Tetfejer złożył 

sprawozdanie z działalności przedsiębiorstwa.  

 

Radny Pan Tomasz Wyszomirski spytał o konserwację rowów w miejscowości Nakomiady. 

 

Pan Krzysztof Tetfejer wyjaśnił, iż konserwacja rowów melioracyjnych polega na tym, że za pomocą 

koparki udrażnia się ten rów. Jeżeli chodzi o położenie tego rowu to  nie jestem w stanie opisać w którym 

miejscu, ale w Nakomiadach i w Muławkach rowy są przy oczyszczalni. Koparką czyścimy, udrażniamy 

rów, a pozostałości, które wybieramy, odkładamy na pobocze i później zagospodarowujemy zgodnie z 

ustaleniami. 

Radny Pan Mirosław Tomasik spytał o ilość  uzupełnienień  deklaracji śmieciowych.  

 

Prezes GPK wyjaśnił, iż od miesiąca czerwca prowadzone są kontrole polegające na wywiadzie 

środowiskowym, które pozwoliły na uzupełnienie brakujących deklaracji. Ilość wskazanych w 

sprawozdaniu  deklaracji została wskazana przez pracownika Urzędu Gminy  i taka ilość komunikatów o 

konieczności zawarcia tych deklaracji została wysłana. Pracownik spółki jak i również pracownik gminy 

ustala w terenie odpowiednią ilość deklaracji w stosunku do mieszkańców, którzy zamieszkują pod danym 

adresem. Jeżeli w wyniku wywiadu środowiskowego wynika,  że pod podanym adresem zamieszkuje 

kilka osób, a jest tylko zgłoszona 1 osoba - wówczas takie fakty zgłaszane są w gminie i następuje wysyłka 

wezwania do uzupełnienia deklaracji. Te 148 deklaracji, to są deklaracje brakujące. Deklaracje 

porządkowane są również w momencie, kiedy na dany adres jest za dużo deklaracji, gdyż obejmują one 

np. osoby zmarłe  czy też osoby, które nie przebywają pod adresem zamieszkania, ze względu na 

studiowanie bądź inne trwałe nieobecności .  

 

Ad pkt 6 Podjęcie uchwał 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2022 rok 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Kętrzyn na lata 22-31 przewiduje aktualizację planu dochodów i wydatków w 

odniesieniu do zmian, do uchwały budżetowej w sprawie zmian w zakresie dochodów i wydatków, która 

będzie procedowana dnia dzisiejszego oraz zmian w wieloletnich przedsięwzięciach - dotyczy to 

przedsięwzięcia pn. „ Budowa remizy Ochotniczej Straży Pożarnej wraz z instalacją gazową w Wilkowie”. 
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Zapisano tu łączne nakłady finansowe na tą inwestycję 2 650 000 zł, z czego limit na 2022 1 000 000 zł 

oraz na 2023 - 1 650 000. Pozostałe elementy wieloletniej prognozy finansowej, czyli dług i spłata 

zobowiązań pozostają bez zmian.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak wyjaśniła, iż Komisja Rewizyjna nie wnosi 

uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska Pani Barbara Bukowska 

wyjaśniła, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie wnosi uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Turystyki Pani Leokadia Kajcińska wyjaśniła, iż 

Komisja Oświaty nie wnosi uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz wyjaśniła, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Usług Pan Tomasz Wyszomirski wyjaśnił, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz wyjaśniła, iż Komisja nie 

wnosi uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 15 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 15  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna, Biała Serafina 
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka, Olechnowicz 

Renata 
             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LII/263/2022 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy finansowej Gminy 
Kętrzyn 

 

 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2022 rok 
 
Skarbnik miny Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż zmiany spowodowało rozporządzenie ministra finansów, 

zmieniające rozporządzenie w sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów i wydatków, przychodów i 

rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł  zagranicznych. Jednostki samorządu terytorialnego 

mają obowiązek dostosować swoje uchwały budżetowe do zapisów niniejszego rozporządzenia, w 

związku z tym następuje szereg przeniesień planów między paragrafami. W naszym przypadku dotyczy 

to wydatków dotyczących pomocy udzielanej dla obywateli Ukrainy oraz środków inwestycyjnych. 

Ponadto uchwała wprowadza do budżetu kwotę 525 283,95 zł z przeznaczeniem na zwrot części podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez 

producentów rolnych. W dziale 750 zwiększamy kwotę dochodów i wydatków w zakresie administracji 

rządowej. W dziale 752 -  bezpieczeństwo publiczne ochrona przeciwpożarowa, zwiększamy plan 

wydatków i dochodów o kwotę 1343 zł z tytułu rekompensaty utraconego wynagrodzenia w przypadku 

powołania do odbycia ćwiczeń wojskowych. W dziale 756 -dochody od osób prawnych od osób fizycznych 

i innych jednostek nie posiadających osobowości prawnej,  dokonujemy zwiększenia planu dochodów o 
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kwotę 1 925 612 zł -  są to dodatkowe dochody, które w tym roku do gminy wpłyną.  Na obecny czas jest 

zaplanowana kwota 1 925 000, a docelowo do końca roku będzie to kwota 2 888 000 zł. Są to dodatkowe 

wpływy z tytułu podatku PIT  i te pieniądze są przeznaczone na wydatki związane ze zwiększonym 

poziomem wydatków bieżących oraz inwestycyjnych. Dodatkowo zwiększamy plan dochodów w kwocie 

10 617,02 zł na opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym tzw. 

małpkowe. Po stronie wydatków dokonujemy zmian w wydatkach bieżących majątkowych . W wydziale 

rolnictwo i łowiectwo dokonuje się zwiększenia planu wydatków majątkowych o kwotę 131 500 zł. Dotyczy 

to zadania inwestycyjnego -  stacja uzdatniania wody Nowa Różanka, przydomowa oczyszczalnia przy 

świetlicy wiejskiej w Nowej Różance.  Dokonujemy również zwiększenia planu wydatków bieżących o 

kwotę 6000 zł. W dziale 010 rolnictwo i łowiectwo zwiększamy plan wydatków na wypłatę podatku 

akcyzowego. Zwiększamy plan wydatków w dziale 400 wytwarzanie zaopatrywanie w energię 

elektryczną, gaz wodę o kwotę 50 000 zł z tytułu zakupu usług pozostałych. W dziale 600 transport i 

łączność zwiększamy plan wydatków bieżących o kwotę 88 200 zł na zakup usług pozostałych zakup 

materiałów i wyposażenia - dot. bieżącego utrzymania dróg. Dokonuje się przeniesienia planu wydatków 

inwestycyjnych między paragrafami o kwotę 7 160 000 zł. W dziale 754 bezpieczeństwo publiczne 

ochrona przeciwpożarowa, tutaj zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o kwotę 42 000 zł - dotyczy 

to zadania pod nazwą termomodernizacja budynku SP w Karolewie oraz budynku Urzędu Gminy w 

Kętrzynie. W dziale 757 obsługa długu publicznego zwiększamy plan wydatków o kwotę 372 000 zł na 

spłatę odsetek od zaciągniętych kredytów i pożyczek w latach ubiegłych. W dziale 801 oświata i 

wychowanie zwiększamy plan wydatków w związku z kształceniem dzieci z Ukrainy oraz zmniejszamy 

plan wydatków inwestycyjnych o kwotę 40 000 zł -dotyczy to zadania inwestycyjnego  -zakup autobusu. 

W dziale 851 ochrona zdrowia zwiększamy plan wydatków z tytułu wpływów z części opłaty za zezwolenie 

na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym- kwota 10 617,02 zł. W dziale 852 pomoc 

społeczna zwiększamy plan wydatków o kwotę 18 292 zł z przeznaczeniem na realizację świadczenia 

pielęgnacyjnego. W dziale 853 pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, w dziale 855 rodzina 

dokonujemy przeniesienia planu wydatków między paragrafami w związku z przewidywanym ich 

wykonaniem. W dziale 854 - dział dotyczący edukacyjnej opieki wychowawczej, zwiększa się plan 

wydatków o kwotę 11 250 zł na pomoc materialną dla uczniów o charakterze socjalnym. W działach 900 

gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 921 kultura i ochrona Dziedzictwa Narodowego oraz 926 

kultura fizyczna dokonujemy przeniesienia planów i zwiększenia tego planu zgodnie z przewidywanym 

wykonaniem i zgodnie z uchwałami sołectw : sołectwa Mażany, Langanki, Kruszewiec, które dotyczą 

funduszu sołeckiego.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak wyjaśniła, iż Komisja Rewizyjna nie wnosi 

uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska Pani Barbara Bukowska 

wyjaśniła, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie wnosi uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Turystyki Pani Leokadia Kajcińska wyjaśniła, iż 

Komisja Oświaty nie wnosi uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz wyjaśniła, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Usług Pan Tomasz Wyszomirski wyjaśnił, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz wyjaśniła, iż Komisja nie 

wnosi uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 15 głosami „za”  podjęli uchwałę 
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Przebieg głosowania : 
          „za” : 15  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna, Biała Serafina 
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka, Olechnowicz 

Renata 
             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LII/264/2022 w sprawie zmian w 
budżecie gminy Kętrzyn na 2022 rok 

 
 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego 
Gospodarka Odpadami 
 
Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie Pan Krzysztof Tetfejer wyjaśnił, iż 

Międzygminny Związek Gospodarki Odpadami, którego członkiem jest gmina Kętrzyn, uzyskał środki z 

programu Polski Ład na łączną ilość 7300 sztuk pojemników na odpady na wartość 3 745 485 zł.  Pięć 

gmin złożyło zapotrzebowanie na pojemniki na odpady na wszystkie frakcje -  co do ilości, nasza gmina 

złożyła zapotrzebowanie na ilość 1580 pojemników na łączną wartość 527 128 zł. Udziałowo, mamy tam 

14,07% udziału i wkład własny wyliczony tutaj jest na poziomie 28 140 zł. Obecnie spółka dysponuje 

pojemnikami, które są zakupione w 2017 roku w ramach pożyczki z NFOŚu. W tym roku kończymy spłatę 

tej pożyczki. Większość pojemników w naszej gminie jest w złym stanie, dlatego też zasadnym jest, aby 

wykorzystać te środki zewnętrzne  i tą ilość pomników pozyskać na potrzeby naszej gminy.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak wyjaśniła, iż Komisja Rewizyjna nie wnosi 

uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska Pani Barbara Bukowska 

wyjaśniła, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie wnosi uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Turystyki Pani Leokadia Kajcińska wyjaśniła, iż 

Komisja Oświaty nie wnosi uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz wyjaśniła, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Usług Pan Tomasz Wyszomirski wyjaśnił, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz wyjaśniła, iż Komisja nie 

wnosi uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 15 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Przebieg głosowania : 
          „za” : 15  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna, Biała Serafina 
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka, Olechnowicz 

Renata 
             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
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Nr LII/265/2022 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego 
Związku Międzygminnego Gospodarka 
Odpadami 

 
 

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad i tryb udzielania dotacji celowej z budżetu gminy w zakresie 
dofinansowania modernizacji studni na potrzeby zwykłego korzystania z wód na potrzeby zwykłego 
korzystania z wód na terenie Gminy Kętrzyn 
 
Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, iż powodem przygotowania projektu uchwały były 

pojawiające się sygnały o wysychaniu studni przydomowych, które były jedynym źródłem zaopatrzenia w 

wodę gospodarstw domowych znajdujących się w zabudowie poza zwartą zabudową miejską, w 

zabudowie kolonijnej, a tym samym, które były poza zasięgiem istniejących sieci wodociągowych. Jedyną 

możliwością zaopatrzenia w wodę dla tych gospodarstw domowych jest korzystanie ze studni 

przydomowych. Zgodnie z treścią uchwały dofinansowanie ma dotyczyć modernizacji studni na potrzeby 

zwykłego korzystania z wód. Modernizacja zgodnie z załączonym regulaminem do uchwały, ma polegać 

na pogłębieniu , by dotrzeć do tych warstw wody, które znajdują się głębiej. Studnia ma być na potrzeby 

zwykłego korzystania z wód, czyli zgodnie z przepisami prawa wodnego tj. pobór wód na potrzeby 

zaspokojenia potrzeb własnego gospodarstwa domowego lub własnego gospodarstwa rolnego w ilości 

nieprzekraczającej średniorocznie 5 m³ na dobę. Regulamin określa poziom dofinansowania prac 

modernizacyjnych w wysokości 95% udokumentowanych faktycznych wydatków poniesionych na 

zwiększenie głębokości studni, lecz nie więcej jak 10 000 zł. Aby otrzymać dotację należy złożyć wniosek 

zgodnie z załączonym wzorem, a przy rozliczeniu należy przedstawić faktury potwierdzające poniesione 

koszty. Jeżeli studnia po głębieniu przekroczyłaby 30 m wymogiem formalnym będzie dodatkowo 

przedstawienie pozwolenia wodnoprawnego, które jest wymagane zgodnie z przepisami prawa 

budowlanego-  jeżeli ta głębokość jest mniejsza pozwolenie wodnoprawne nie jest wymagane. 

Załącznikiem do regulaminu jest wzór wniosku, który należy złożyć w celu uzyskania dofinansowania oraz 

wzór wniosku o wypłatę dotacji.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak wyjaśniła, iż Komisja Rewizyjna nie wnosi 

uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska Pani Barbara Bukowska 

wyjaśniła, iż Komisja Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska nie wnosi uwag do w/w projektu 

uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Turystyki Pani Leokadia Kajcińska wyjaśniła, iż 

Komisja Oświaty nie wnosi uwag do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz wyjaśniła, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Usług Pan Tomasz Wyszomirski wyjaśnił, iż Komisja nie wnosi uwag 

do niniejszego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz wyjaśniła, iż Komisja nie 

wnosi uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 15 głosami „za”  podjęli uchwałę 
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Przebieg głosowania : 
          „za” : 15  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna, Biała Serafina 
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka, Olechnowicz 

Renata 
             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

Nr LII/266/2022 w sprawie określenia 
zasad i trybu udzielania dotacji celowej  
budżetu gminy w zakresie 
dofinansowania modernizacji studni na 
potrzeby zwykłego korzystania z wód na 
terenie Gminy Kętrzyn 

 
Ad. pkt 7 Interpelacje i zapytania radnych 

Brak. 

 

Ad pkt 8 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

Brak.  

 

Ad pkt 9 Sprawy różne 

1/ Radna Pani Serafina Biała odczytała stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie 

funkcjonowania komunikacji miejskiej poza granicami miasta Kętrzyn.  

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie stanowiska komisji.  

Przebieg głosowania : 
          „za” : 15  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna, Biała Serafina 
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka, Olechnowicz 

Renata 
             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

2/ Radna Pani Serafina Biała odczytała stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie petycji  

dot. utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie stanowiska komisji.  

Przebieg głosowania : 
          „za” : 15  radnych : Bohdanowicz Beata, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara,  

        Dziemiela Wiesław, Juchniewicz Teresa, , Rodak Katarzyna, Biała Serafina 
        Pietkiewicz Iwona, Rutkowski  Zbigniew, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław,  
        Żukowska Adriana, Wyszomirski Tomasz, Mańkowska Agnieszka, Olechnowicz 

Renata 
             „przeciw”  :   0 radnych :  
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
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3/ Radna Pani Barbara Bukowska odczytała stanowisko Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie 

podjęcia prac związanych z wykonaniem kanalizacji sanitarnej. 

4/ Przewodnicza Rady Gminy poinformowała, iż do Rady Gminy wpłynęło pismo – uchwała RIO w sprawie 

wydania opinii o przedłożoną przez Wójta Gminy Kętrzyn informację o przebiegu wykonania budżetu 

gminy Kętrzyn za pierwsze półrocze 2022 roku. 

5/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała radnych o zarządzeniu zastępczym  Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego w sprawie wprowadzenia obszarów udokumentowanych złóż kopalin do 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kętrzyn. 

Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż do studium Gminy wiejskiej Kętrzyn, wojewoda wprowadza zarządzeniem 

zastępczym obszary udokumentowanych złóż kopalin -  złoże kruszywa naturalnego, Sławkowo II, złoże 

kruszywa naturalnego Maritiany, złoże kruszywa naturalnego Martiany II, złoże kruszywa naturalnego 

Mażany II. To są te złoża kruszywa, które zostały, zostały wprowadzone do naszego studium.  

6/ Wójt Gminy Kętrzyn  poinformował, iż gmina Kętrzyn pozyskała dofinansowanie z programu „Ciepłe 

mieszkanie” . Jest to ponad 7 000 000 zł, skierowane do lokali w budynkach wielorodzinnych na wymianę  

źródła ciepła, stolarki okiennej, a także drzwiowej. Dofinansowanie w zależności od poziomu od 15 do  

37 500 złotych.  

7/ Radny Pan Mirosław Tomasik poinformował, iż można już składać wnioski suszowe dla rolników. 

Chodzi tu o użytki zielone, o kukurydzę.  Można wygenerować to przez e-PUAP lub złożyć wniosek 

pisemnie do Agencji.  

 

 

 
Protokół zakończono . Protokół zawiera 8 strony oraz 7 załączników. 
 
 
 
 
 
 
 

Protokołowała :              Przewodnicząca Rady Gminy  
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